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Gdańsk, 03.10.2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

VI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. VI sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w czwartek 

03.10.2019 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku). 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady VI sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. W związku ze śmiercią Radnego Dzielnicy Wiktora Jesionka, Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił o uczczenie jego pamięci minutą ciszy. 

4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że sam sporządzi 

protokół z VI sesji. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Radna Halina Wojnicz zapytała, co będzie omawiane w pkt. „Informacje Zarządu 

Dzielnicy Piecki-Migowo”. Zaproponowała, żeby w przyszłości bardziej 

szczegółowo przygotowywać tematy do tego punktu. 

5.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że jest 

to standardowy punkt porządku obrad, który umożliwia Zarządowi Dzielnicy 

przedstawienie informacji z bieżącej działalności i wydarzeń w dzielnicy. 

5.3. Przyjęto porządek obrad. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”) 

6. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Zatwierdzono protokół z V sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Dzielnicy 

Piecki-Migowo Wiktora Jesionka. 

7.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział krótkie 

wspomnienie zmarłego Radnego Wiktora Jesionka. Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Mateusz Zakrzewski podziękował wszystkim, którzy byli obecni 

na pogrzebie zmarłego Radnego. 

7.2. Podjęto Uchwałę Nr VI/20/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wygaśnięcia mandatu Radnego Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

8. Do obrad dołączyła Radna Halina Gostomska o godz. 18:06, co miało wpływ 

na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„Morenka”. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił przedstawicieli 

Zarządu ROD „Morenka” o przedstawienie ich wniosku. 
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9.2. Danuta Rzeuska, prezes ROD „Morenka”, podziękowała radnym za środki, które 

Rada Dzielnicy przeznaczyła w tym i poprzednim roku na festyny organizowane 

przez ROD „Morenka”. Pozwalają one na otwieranie i integrację ROD „Morenka” 

z innymi mieszkańcami. Powiedziała, że obok terenu ROD „Morenka” znajdują się 

działki (nr 6 oraz 33 obręb 051), których właściciel zmarł w kwietniu 2019 r. 

Wcześniej obiecywał, że dopóki żyje, żaden deweloper tego nie przejmie. 

ROD „Morenka” chciałby poprzez Polski Związek Działkowców wykupić 

te działki od spadkobierców zmarłego, aby móc pozyskać tereny dla nowych 

działkowców i prosi o wsparcie tego pomysłu przez Radę Dzielnicy. 

9.3. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że w Wydziale Geodezji Urzędu Miejskiego 

w Gdańsku podano jej 2 właścicieli tych działek. 

9.4. Radna Katarzyna Dominiak zapytała, jakie będą kryteria wyboru chętnych na nowe 

działki w ROD „Morenka”. Danuta Rzeuska odpowiedziała, że jest długa lista 

oczekujących, sprawdzane są dochody, ale można będzie również pomyśleć 

o wprowadzeniu innych kryteriów. Przewiduje, że pozyskanie nowego terenu może 

spowodować wydzielenie 200 nowych działek na cele rekreacyjne. 

9.5. Radny Radosław Nowak powiedział, że jest bardzo dużo ludzi młodych z dziećmi, 

którzy chcieliby korzystać z ogródków działkowych. 

9.6. Radny Ryszard Kłos powiedział, że dyskusja dotyczy działki prywatnej, a Rada 

Dzielnicy nie jest stroną w tej sprawie. Przedstawił opinię, że działalność RODów 

jest schyłkowa, a radni powinni kierować się wytycznymi z Rady Miasta 

dot. zagospodarowania miasta „do wewnątrz”. Radni jako działający w przestrzeni 

dzielnicy powinni dbać o tereny rekreacyjne dla wszystkich, a nie dla zamkniętej 

grupy. 

10. Do obrad dołączyła Radna Monika Matwiejszyn o godz. 18:35, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„Morenka” (cd.). 

11.1. Hanna Łobodzińska, członek ROD „Morenka”, odpowiedziała, że są 2 możliwości 

zagospodarowania tego terenu: albo ogrodzone osiedle wieżowców, albo ogródki 

działkowe. Powiedziała, że bardzo dużo ludzi młodych wstępuje do ogródków 

działkowych. Kiedyś były to hermetyczne środowiska, ale teraz już tak nie jest. 

11.2. Włodzimierz Kowalewski, wiceprezes ROD „Morenka”, powiedział, że działalność 

ogródków działkowych to rekreacja. ROD „Morenka” graniczy z terenem, na temat 

którego jest prowadzona dyskusja, obok są również 2 inne RODy. Byłaby 

możliwość korzystania z istniejącej infrastruktury, co obniży koszty. Odnośnie 

kryteriów przyjmowania nowych członków, podkreślił, że nowy działkowiec musi 

mieć stały dochód, aby minimalizować ryzyko zalegania ze składkami i opłatami. 

11.3. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że jest wiceprezesem RODu działającego 

naprzeciwko ROD „Morenka” i potwierdza, że są długie listy chętnych. Jeśli teren 

nie zostanie zagospodarowany na cele rekreacyjne, to na pewno pojawią się tam 

bloki. Dodała, że należy inwestować w RODy, rozwijać, otwierać 

dla mieszkańców, ponieważ podnoszenie wartości ogródków działkowych 
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skutecznie odstraszy deweloperów, którym nie będzie opłacało się przejmować 

takich terenów. 

11.4. Radna Halina Gostomska zapytała, jak ROD „Morenka” zabezpieczy, żeby działek 

nie wykupiły tzw. „słupy”, które następnie mogłyby odsprzedać je deweloperowi. 

11.5. Danuta Rzeuska, prezes ROD „Morenka”, odpowiedziała, że są wykluczane osoby, 

które zalegają z opłatami, nie inwestują, nie zarządzają swoją działką, a wtedy 

deweloper zainteresowany przejęciem takiego terenu ma trudniej, musiałby płacić 

wyższe odszkodowanie. 

11.6. Radna Monika Matwiejszyn dodała, że jest ustawa o ogródkach działkowych, która 

reguluje takie kwestie. 

12. Do obrad dołączyła Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik o godz. 18:50, 

co miało wpływ na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

„Morenka” (cd.). 

13.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski w nawiązaniu 

do wątpliwości Radnego Ryszarda Kłosa powiedział, że Rada Dzielnicy działa 

na podstawie uprawnień przyznanych jej w Statucie Dzielnicy. W projekcie 

uchwały zostały przytoczone 2 punkty, które stanowią podstawę do podjęcia 

uchwały w tym temacie. Aby uniknąć wątpliwości, czego dokładnie dotyczy 

procedowany projekt uchwały, Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz 

Zakrzewski zgłosił poprawkę do §1 projektu uchwały: po wyrazach „Rada 

Dzielnicy Piecki-Migowo popiera wniosek Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

‘Morenka’” dodanie wyrazów „skierowany do Zarządu Okręgowego Polskiego 

Związku Działkowców z dnia 08.07.2019 r.”. 

13.2. Wniosek z pkt. 13.1. przyjęto. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

13.3. Radny Radosław Nowak zgłosił poprawkę do §1 projektu uchwały: dodanie 

na końcu wyrazów „na działalność rekreacyjną”. 

13.4. Wniosek z pkt. 13.3. przyjęto. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

13.5. Podjęto Uchwałę Nr VI/21/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku Rodzinnego Ogrodu Działkowego „Morenka”. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”) 

14. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o sporządzenie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów Dzielnicy Piecki-Migowo. 

14.1. Radna Olga Strojny w imieniu Komisji Infrastruktury i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, że na dużym obszarze 

dzielnicy nie ma miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

co prowadzi do problemów, jakie są obecnie np. w rejonie ul. Kusocińskiego. 

Zaprezentowała obszary dzielnicy, dla których zdaniem Komisji powinny zostać 

opracowane miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego zgodnie z podaną 

kolejnością.  

14.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że kolejnym 

etapem po podjęciu uchwały powinno być spotkanie z Wiceprezydentem Piotrem 
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Grzelakiem i przedstawicielami Biura Rozwoju Gdańska, aby dokładnie omówić, 

jakie są możliwości pracy nad opracowaniem miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla dzielnicy. 

14.3. W trakcie dyskusji uzupełniono obszar opisany w §2 pkt. 2 o działki nr 6 i 33 

(autopoprawka Komisji). 

14.4. Podjęto Uchwałę Nr VI/22/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o sporządzenie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

15. Informacja w sprawie realizacji uchwały budżetowej na rok 2019. 

15.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił zestawienie 

realizacji projektów Rady Dzielnicy. Poinformował, że planuje odbyć spotkania 

w szkołach, aby dowiedzieć się, jaki jest stan realizacji projektów edukacyjnych 

dofinansowanych z budżetu Rady Dzielnicy. 

15.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poprosił Radną Halinę 

Wojnicz o wskazanie dokładnego miejsca, gdzie miałaby zostać postawiona 

gablota informacyjna zakupiona na podstawie jej wniosku budżetowego. 

15.3. Radna Halina Wojnicz wskazała miejsce przy pawilonach handlowych 

przy ul. Powstania Listopadowego. Dodała, że prosi o przekazanie jej kluczy 

do tej gabloty, aby mogła umieszczać tam swoje informacje. 

15.4. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w tamtym 

rejonie jest już umiejscowiona gablota informacyjna przeniesiona ze skrzyżowania 

ulic Bulońskiej i Myśliwskiej ze względu na budowę ulicy Nowej Bulońskiej. 

Wyraził nadzieję, że po zakończeniu budowy gablota informacyjna wróci 

na poprzednie miejsce, albo zostanie tam umieszczona nowa gablota. 

15.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik, w związku z dużym zainteresowaniem 

projektem „Klub Językowy”, zgłosiła wniosek o zwiększenie kwoty na ten projekt 

o 2000 zł. 

15.6. Wniosek z pkt. 15.5. przyjęto. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”) 

15.7. Radny Grzegorz Giżewski, w związku z dużym zainteresowaniem projektem 

„Intensywny kurs samoobrony dla kobiet, mieszkanek dzielnicy Piecki-Migowo”, 

zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty na ten projekt o 4000 zł. 

15.8. Wniosek z pkt. 15.7. przyjęto. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

15.9. Mieszkaniec Dawid Matuszewski przedstawił swój wniosek o wymianę 3 zbyt 

małych i zniszczonych wiat przystankowych. 

15.10. Wniosek z pkt. 15.9. przyjęto z uwzględnieniem 2 wiat przy przystankach 

Piecewska 01 oraz Piecewska 02 na łączną kwotę 52000 zł. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”) 

15.11. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że na kolejnej sesji konieczne będzie dokładne przeanalizowanie stanu realizacji 

budżetu i podjęcie zmian w uchwale budżetowej w celu rozdysponowania 

niewykorzystanych środków na rok 2019. 
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16. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

16.1. Radny Radosław Nowak poinformował, że odbyło się spotkanie przedstawicieli 

Rady Dzielnicy i mieszkańców z Wiceprezydentem Alanem Aleksandrowiczem 

i pracownikami Urzędu Miejskiego w sprawie planowanej inwestycji w rejonie 

ul. Kusocińskiego. W najbliższym czasie odbędzie się również spotkanie 

z prezesem firmy Inwesting, do którego należy ta działka. 

17. Radne Beata Kochanowska i Aneta Kramek opuściły obrady o godz. 20:30. 

18. Komunikaty i wolne wnioski. 

18.1. Radna Halina Gostomska zaprosiła Radnych na jubileusz 30-lecia pracy 

Parafialnego Zespołu Charytatywnego przy parafii Bożego Ciała, który 

odbędzie się 26.10.2019 r. 

19. Radny Ryszard Kłos opuścił obrady o godz. 20:32. 

20. Komunikaty i wolne wnioski (cd.). 

20.1. Radna Monika Matwiejszyn przedstawiła projekt deklaracji promowania 

i realizacji zachowań proekologicznych. Poprosiła o akceptację Rady Dzielnicy. 

Deklaracja została zaakceptowana bez głosów sprzeciwu. 

20.2. Radna Katarzyna Dominiak poprosiła o rozważne rozpatrzenie wniosku 

mieszkańca dot. parkowania przy ul. Królewskie Wzgórze. Przedstawiła argumenty 

przemawiające przeciw rozwiązaniom zaproponowanym we wniosku. 

21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady VI sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:35. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


